
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 4. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 61
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v., lov om leje af almene
boliger og lov om leje. (Styrket indsats i ghettoområder og anvendelse af den
almene boligsektors midler).
Af socialministeren (Benedikte Kiær)

Spørgsmål 29
Vil ministeren konkretisere regeringens minimums målsætning med et præcist
antal af ghettoområder, ved at redegøre for det eksakte antal af ghettoområder
i 2016 (”…reduceret med minimum en fjerdedel ved udgangen af 2016…”) hen-
holdsvis 2020(”…mindst være halveret i løbet af de kommende 10 år...”)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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